
Kolno, l2 grudnia 2019 r.

Or.0003.20.2019

Pan
Zbigniew Tadeusz Twarowski
Radny Rady Miasta Kolno

W odpowiedzi na zapytanie rc 7 zlohone na sesji Rady Miasta w dniu 29.11.2019 uprzejmie
wyjaSniam:

Pvtanie nr I

Proszg o odpowiedi, czy Burmistrz widzi moiliwoii w najhli2s4ym czasie dokotlczenia remontu
stadionu miejskiego.

Miasto jest przygotowane pod wzglgdem technicznym do modernizacji miejskiego stadionu
pilkarsko - lekkoatletycznego, w tym plyty gl6wnej boiska. Jest opracowana dokumentacja
projektowa, kt6ra uwzglgdnia wykonanie ptyty gl6wnej, budowg trybun oraz rozbudowg budynku.
W maju 2018 r najtarisza oferta w postgpowaniu przetargowym wynosila ok. 6,2 mln zl i nie
uwzglgdniala koszt6w trybun, budynk6w i zagospodarowania terenu przed obiektem. Szacowany

koszt caloSci rob6t niezbgdnych do ukoriczenia remontu to ponad l2 mln zl. Wobec tak duzego kosztu
nie ma mozliwoSci modernizacji stadionu ze Srodkow wlasnych.

Planujemy realizowai zadanie etapami - z poryskaniem zewngtrznych Srodkow finansowych.
W 2019 r. w I etapie zostalo wykonane i oddane do uzytku boczne boisko treningowe - koszt to ponad

3.2 mln zL. W 2020 r. planujemy realizacjg II etapu tj. zagospodarowanie terenu przy ,,ciuchci"
od strony ul. Wojska Polskiego; projekt zostal zakwalifikowany do dofinansowania w ramach duzej

rewitalizacji, ogloszony jest przetarg, aprzewidywany koszt to ok. I mln zl.W 2021 r. planujemy
III etap zagospodarowania terenu przed stadionem od strony mieszcz4cego sig na jego terenie

budynku; zloZony jest wniosek o dofinansowanie w ramach malej rewitalizacji. Poniewaz pierwsza

weryfikacja zakoncryla sig ocenq pozytywn4, spodziewamy sig takiej samej noty koricowej

w I p6lroczu2020 r. - zrcalizacj4 w latach 2020-2021. Przewidywany koszt - ok. I mlnzl.

UwaZam, 2e te dzialania przynajmniej w czgici zaspokojq oczekiwania Pana Radnego

w kontekScie ,,przycryn wizerunkowych". Celem przySwiecajEcym mi w realizacji tych zadari jest

aktywizacja mieszkaric6w. Uwzglgdniaj4c potrzeby spoleczne, gospodarcze, kulturalne
i rekreacyjno-sportowe wszystkich kolnian, w tym oczywiScie uzytkownikom terenu

rewitalizowanego, dqzymy do polepszenia jakoSci ich irycia poprzez stopniowe, ale konsekwentne

doskonalenie infrastruktury, w tym r6wniez - interesuj4cych Pana Radnego szczeg6lnie - obiekt6w

stadionowych.

Dostrzegam r6wniez mozliwoSc dokoriczenia remontu stadionu. W tym celu zostala

sporz4dzona kompleksowa dokumentacja techniczna, realizacja postgpuje ustalonymi etapami.

Pan Radny zna mo2liwoSci budzetowe miasta Kolno, jako ze staram sig efektywnie informowac radE

o kierunkach i uwarunkowaniach naszej polityki inwestycyjnej. Wskazanaprzez Pana czgSi miasta

(ul. Wojska Polskiego - rondo - dworzec autobusowy - galeria handlowa - boczne boisko ze sztucznq

traw4 - wraz z lqczqcymi je nowymi ciEgami komunikacyjnymi) ulega glgbokim, latwo

dostrzegalnym dla kazdego przeobraheniom. Kwesti4 najblizszej przyszloSci s4 opisane wyzei
dzialania rewitalizacyjne w latach 2020-21, powi4zane z kolejnymi dwoma ww. wnioskami.

Remont stadionu jest niebagatelnym, ale niejednym kierunkiem inwestowania w naszym mie6cie.



Mam nadziejg, 2e jeszcze w tej kadencji pojawi sig mo2liwoSi pozyskania przynajmniej 50%
Srodk6w na modernizacjg plyty gl6wnej i czg6ci lekkoatletycznej tego obiektu.

Zgadzam sig z Panem Radnym, 2e nole?y ,,dokoitczyt remont stadionu zardwno z przyczyn
wizerunkowych, jak i wobec potrzeby zapewnienia mlodzieZy i doroslym - wlaiciwej infrastruktury
sportowei". Zapewniam jednak o naszej nie mniejszej dbaloSci o pozostale inwestycje.

Do wiadomo6ci:
Przewodnicz4cy Rady Miasta


